

Title (en)
Udder knife.

Title (de)
Zitzenmesser.

Title (fr)
Couteau trayeuse.

Publication
EP 0525300 A2 19930203 (DE)

Application
EP 92105681 A 19920402

Priority
DE 9109210 U 19910725

Abstract (en)

There is specified an udder knife having a basic body (2), a knife edge (5) and a knife (9) with adjustable pivoting angle. The udder knife is characterised in that the knife (9) is designed as an angular knife having a cutting leg (8) and an actuation leg (10) and in that a spring (14) which presses the angular knife (9) into its resting position is provided. The udder knife has the advantage that it permits a change of the incision depth in a very simple manner, especially during the cutting process. <IMAGE>

Abstract (de)

Angegeben wird ein Zitzenmesser mit einem Grundkörper (2), einer Messerscheide (5) und einem Messer (9) mit einstellbarem Ausschwenkwinkel. Das Zitzenmesser ist dadurch gekennzeichnet, daß das Messer (9) als Winkelmesser mit einem Schneideschenkel (8) und einem Betätigungschenkel (10) ausgebildet ist, und daß eine das Winkelmesser (9) in seine Ruhestellung drückende Feder (14) vorgesehen ist. Das Zitzenmesser hat den Vorteil, daß es insbesondere während des Schneidvorgangs auf sehr einfache Weise ein Verändern der Schnitttiefe ermöglicht. <IMAGE>

IPC 1-7
A61D 1/00; A61D 1/02

IPC 8 full level
A61D 1/00 (2006.01); **A61D 1/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)
A61D 1/00 (2013.01 - EP US); **A61D 1/02** (2013.01 - EP US)

Cited by
US7434316B2

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)
US 5360433 A 19941101; AT E125139 T1 19950815; DE 59202925 D1 19950824; DE 9109210 U1 19910926; EP 0525300 A2 19930203; EP 0525300 A3 19930616; EP 0525300 B1 19950719

DOCDB simple family (application)
US 19360494 A 19940207; AT 92105681 T 19920402; DE 59202925 T 19920402; DE 9109210 U 19910725; EP 92105681 A 19920402